
 

 

Referat for bestyrelsesmøde, 27 februar 2025. kl. 19:30 – 22:00 

Deltagere: Thomas, Jakob, Per, Bo, Ulla, Palle  

Afbud: Frank 

1. Referat fra sidste møde – godkendelse 

Referat fra sidst er godkendt uden anmærkninger. 

 

2. Kort orientering fra haldriften. 

Der kommer nye papirholdere i Fitness, så de ikke skal stå på gulvet (ub) 

 

Net i hallen. 

Det er nu muligt at køre begge bag-net hele vejen ned til modsatte ende (og retur 😊) 

 

Ventilation. 

Der er sagt ja til serviceaftale på ventilationsanlæg 

 

Indkøb af bolde. 

Der er købt forskellige bolde hos Sportigan, som bliver mærket med vores navn og lagt i 

den første bænk i hallen. 

 

Cafeområde. 

Der er sat akustik plader på loftet og skum under stole. 

 

Der lavet indkøb af Air-fryer,  

 

Mødelokalet 

For at vi ikke risikere at blive smækket inde i mødelokalet, skabe panik, er låsen skiftet til 

en der ikke kan smække. Dem der skal bruge lokalet, har en nøgle / nøgleboks. 

 

Der er købt akustik plader ind til mødelokalet/ungeområdet. 

 

Ungeområdet 

Sofaen, der var to ben som var knækket. 

I stedet for at kassere sofaen, har vi skuet alle ben af, så den bare står ned på gulvet. 

 

Ønsker i fremtiden: 

Musikanlæg i hallen 

Jeg har set i VN-hallen, at deres musikanlæg er blevet lavet meget brugervenligt / 

idiotsikret, så der ikke er tvivl om knapper der ikke skal skrues på. 

 



 

 

 

Vil I være med til at vi laver en lignende løsning. Mit gæt, er ca.  2.000,-  

Bestyrelsen spørger ind til hvad præcist ønsket er? Er det brugere i dagtimerne der 

vil have ”nemmere” adgang, eller hvad er det helt konkret.? 

 

Cafe: 

Se på økonomien, om vi kan/skal starter op med nogle enkelte lønnede dage, hvis vi kan 

finde en. Der blev snakket om at vi skal tænke os meget om så vi ikke gør forskel på 

frivillige og nogle der får løn 

 

Gavl: 

Når temperaturen er lidt højere, prøver jeg at afrense gavlen med algernes, og så tager vi 

den derfra om det er nok, eller om det skal males. 

 

Skal vil lave et lille skriv ud til vores medlemmer vedr. brug af hallens nyindkøbte 

bolde, brugen af ungeområdet. Er der nogen der vil lave et opslag? 

Opgaven sendes retur til Jane, da hun er vores ansigt udadtil. 

 

3. Budget og økonomi, "Per " 

Der ligges i øjeblikket sidste hånd på regnskabet, så det kan sendes til revisor for 

godkendelse. Fornemmelsen er at alt ser fornuftigt ud. 

4. Orientering fra kommunen, myndigheder og bevillinger "Per " 
Forslag om finansiering af fjernvarme. 
Der er lavet et forslag til hvordan det kan finansernes og kommunen har sagt ja til at give 
os en lånegaranti, på stort set det fulde beløb. 
En enig bestyrelse siger ”JA” til fjernvarme. 
En enig bestyrelse siger ”JA” til lånegarantien. 
Vi har en bestyrelsesansvarsforsikring der gør at man ikke efterfølgende hæfter for noget, 
som medlem af forsikringen. 

 
               5.    Orientering fra Idrætsforeningen, Hjemmeside, Facebook, mail, unge redaktionen           
                       og it "Palle"  

IF er ved at melde sig til noget der hedder ”Røgfri fremtid” og har forespurgt om hallen vil              
deltage i projektet. Vi vil gerne vide lidt mere om hvad projektet går ud på, inden vi tager 
stilling til noget. 
Der er sat en ”gammel” pc op til overvågningen, den har dog lidt udfordringer med at følge 
med, der skal trækkes kabler til de sidste kameraer. Palle har opgaven  

 
6. Orientering fra skolen, Sponsorater "Skolebestyrelsen" 

Orientering om vejlukning  
Skolen beklager at vi ikke er blevet kontaktet vedr. vejlukningen. Det var en forglemmelse 
fra deres side. Derudover har Monica opsagt sin stilling pr. 28/2 
Man forventer ikke meget aktivitet fra bestyrelsens side, på denne side af sommerferien på 
baggrund af opsigelsen. 

 
 
 



 

 
 
 

7. Orientering fra cafe udvalg, rengøringsopfølgning, udlejning "Ulla" 
Hjælperfest 21/3 indbydelser  
Indbydelser til hjælperfesten sendes ud fra Per, på vegne af bestyrelsen. Ulla vil være den 
aktive del fra bestyrelsen og deltager i arrangeret. 
Der var planlagt en fest til Maj, den er udsat til oktober, da man mener man ikke kan nå at 
stable noget på benene. I samme forbindelse bliver der ikke nogen ”grisefest/julefrokost” 
pga. manglende engagement og træthed blandt de frivillige bag projektet. 
 
Det har virket lidt ustruktureret for dem der har hjulpet til, ved de sidste 2 fester, måske 
fordi der ikke har været en der havde den overordnede styring på dagen og op til.  
Der laves en oversigt fra cafe-udvalgets side, så vi har på skrift, hvilke planer de arbejder 
videre med. 

 
8. Status projekter/udvikling/emner 

 
Status på ventilation "El" i cafe ”Bo” – der er trukket kabler til dette – forventes færdig i 
løbet af næste uge. 

 
Status på at få max antal af personer op ”Per” – Det koster omkring 400.000, så på 
nuværende tidspunkt går vi ikke videre med det, grundet økonomien i det. 

 
Status på lys bagerst på loftet og ude ved container ”Bo – der er sat 2 censorer op så  
tænder ved containeren. Så opgaven er færdig. 
 

Status på kamera og opbevaring af videooptagelser samt info på hjemmesiden – Der 
arbejdes videre på projektet. Palle har opgaven. 

 
9. Indkomne forslag emner 

Hvad skal strategien være for hal og cafe. Og gennemgang af input? 
Gennemgang af det materiale Per har lavet fra mødet d. 16/1 – 
 
¤Der skal nedsættes en gruppe der kan se ind i en løsning på elevator-projektet. Kan     
også bruges til varer til cafeen. 
 
¤Lokalrådet har modtaget en sum penge fra kommunen til at højne fællesskabet i området, 
de har henvendt sig til hallen om et projekt om et udendørs område som er i Hallens 
helhedsplan – der er søgt penge ved kommunens straks-pulje til evt. brug til en arkitekt. 
 
¤Projekt om bedre skiltning af hallen – kører med Per og Jane som tovholdere. 
 
¤Knallertværksted – ligger hos Ung Vejle, og er derfor ikke et projekt for hallen. 
 
¤Lade standere– der kigges ind i om der kan være noget kommercielt at hente ved at 
opstille standere. 
 
¤Åbningstider – bedre åbningstider i cafe og ungeområdet – måske aflønning af personale i 
cafeen. Måske skal de ”trælse” opgaver sorteres fra og blive aflønnet for ikke at dræbe de 
frivillige kræfter. 
 
¤Ungeområdet er allerede mere åbnet end før – også uden voksen-overvågning. 



 

¤Mht. aktiviteter skal der hives fat i dem der har kommet med forslagene, så de kan hjælpe 
med at få sat noget i søen. Vi vil gerne lægge lokaler og andet til, der skal dog være hjælp 
udefra. 
¤Det er IF der skal kontaktes hvis man har forslag til nye idrætter, så som pickle-ball eller 
andet. Der kan være mulighed i endags-arrangementer. 
 
 
Drøftelse af vores forpligtelser og hvor vi står omkring de unges ophold rundt om 
hallen – Der har været en del henvendelser fra naboer vedr. støj/musik og andet uden for 
hallen. Det er ikke bestyrelsen ansvar, vi har ej heller beføjelser til at fjerne folk eller andet. 
Det er noget andet hvis det foregår indenfor hallens 4 vægge. 
Måske der skal laves et skilt med ordensregler for hallen, evt. låse den af hvis de brydes 
gentagne gange. 
Hvis vi får henvendelser, skal beskeden være at man skal kontakte politiet i stedet. 
 
Snak om hvem der er på valg til generalforsamling: Jakob/Bo/Thomas –  
Jakob modtager ikke genvalg. 
Thomas modtager ikke genvalg. 
Bo vil gerne modtage genvalg, dog med krav om at han ikke bliver formand den næste 
periode. 
Der laves opslag for at værge nye medlemmer til bestyrelsen – Per er tovholder på det. 

 
Forslag om ændring af vedtægter ved næste generalforsamling: se vedhæftede. – de 
ændringer der var foreslået ved sidste møde, bliver der gået videre med til 
generalforsamlingen. 

       
                      

10. Evt.  
Årshjul/mødeplan opdateres med de arrangementer der er i cafeen. 
Palle forslår en bedre og mere overskuelig liste over igangværende projekter. 

            
 
Møde plan 

 

2023/2024 ugedag  kl emne 

23. maj 2024 torsdag  19:30 Bestyrelsesmøde, konstituerende 

20. juni 2024 Torsdag  
19:30 Bestyrelsesmøde 

08. august 2024 Torsdag  
19:30 Bestyrelsesmøde 

   
 

 

19. september 2024 torsdag   
19:30 

Bestyrelsesmøde 

26 oktober 2024 
Lørdag 

 
 

Halbal 

7. november 2024 
torsdag 

 
19:30 

Bestyrelsesmøde 

12. december 2024 
torsdag 

 
19:30 

Bestyrelsesmøde 



 

16. januar 2025 
torsdag 

 
19:30 

Bestyrelsesmøde/ide input møde  

27. februar 2025 
torsdag 

 
19:30 

Bestyrelsesmøde 

21. marts 2025 
lørdag 

 
18:30 

Nytårskur/hjælperfest 

3. april 2025 
torsdag 

 
19:30 

Bestyrelsesmøde 

24. april 2025 
torsdag 

 
19:30 

Generalforsamling 

     

 

 

 


